

Title (en)
SEAT TOP.

Title (de)
SITZAUFLAGE.

Title (fr)
ASSISE.

Publication
EP 0442999 A1 19910828 (DE)

Application
EP 90913114 A 19900907

Priority

- DE 3930021 A 19890908
- EP 9001513 W 19900907

Abstract (en)

[origin: WO9103193A1] The seat top consists of a number of ribs (2, 3, 4, 5, 6) vertically projecting from its base portion (1), and running parallel to one another and transversely to the direction of sitting. The frontmost ribs (2, 3) are inclined towards the front side, while the remaining ribs (4, 5, 6) are inclined towards the rear side. Ribs (2 and 3) are provided, at the side on their upper free ends with projections (7 and 8), which extend roughly parallel to the base portion (1) towards the rear side, whereas the ribs (4, 5, 6), which are inclined towards the rear side, are provided at the side on their upper free ends with projections (9, 10, 11), which also extend roughly parallel to the base plate (1), but towards the front side, so that the projections (7, 8, 9, 10, 11) partly cover the space (12) between the ribs, and form, together with the upper free ends of the ribs (2, 3, 4, 5, 6), a seating surface (13).

Abstract (fr)

L'assise objet de l'invention présente plusieurs nervures (2, 3, 4, 5, 6) faisant saillie par rapport à la surface inférieure (1) de l'assise, approximativement parallèles entre elles et perpendiculaires à la direction dans laquelle on s'assied, les nervures antérieures (2, 3) étant inclinées vers l'avant, tandis que les autres nervures (4, 5, 6) sont inclinées vers l'arrière. Les nervures (2, 3) sont pourvues latéralement à leurs extrémités supérieures libres d'avancées (7, 8) qui s'étendent vers l'arrière à peu près parallèlement à la surface inférieure (1), tandis que les nervures inclinées vers l'arrière (4, 5, 6) sont également pourvues latéralement à leurs extrémités supérieures libres d'avancées (9, 10, 11) qui s'étendent de même à peu près parallèlement à la plaque inférieure (1), mais vers l'avant, de telle manière que les avancées (7, 8, 9, 10, 11) recouvrent en partie les intervalles (12) et forment, avec les extrémités supérieures libres des avancées (2, 3, 4, 5, 6), une assise (13).

IPC 1-7
A47C 7/18; A47G 9/00; B68G 5/02

IPC 8 full level
A47C 7/18 (2006.01); **A47C 27/14** (2006.01); **B68G 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47C 27/144 (2013.01 - EP US); **A47C 27/146** (2013.01 - EP US); **A47C 27/148** (2013.01 - EP US); **Y10S 297/02** (2013.01 - EP US)

Cited by
EP1262128A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
WO 9103193 A1 19910321; AT E114426 T1 19941215; AU 6293890 A 19910408; DE 3930021 A1 19910314; DE 3930021 C2 19990909;
DE 59007857 D1 19950112; EP 0442999 A1 19910828; EP 0442999 B1 19941130; JP 2809876 B2 19981015; JP H04502875 A 19920528;
US 5211697 A 19930518

DOCDB simple family (application)
EP 9001513 W 19900907; AT 90913114 T 19900907; AU 6293890 A 19900907; DE 3930021 A 19890908; DE 59007857 T 19900907;
EP 90913114 A 19900907; JP 51215890 A 19900907; US 69105491 A 19910624